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Vragen Artikel 40 Reglement van Orde 

 

Van: M. Roos-Andriesse, fractie Hart voor Bloemendaal 

Datum: 10 oktober 2017 

Betreft:  

 

Geacht College, 

 

Art 40 vragen inzake Duinpolderweg en het MER rapport 

 

Inleiding 

Ondergetekende heeft vorige week het MER rapport ingezien over de 7 varianten van de 

Duinpolderweg. Dit rapport bevat informatie die zeer belangrijk is voor onze inwoners 

omdat het gaat om een groot infrastructureel project dat een enorme impact zal hebben op 

de leefomgeving. U kent dat rapport.  

 

Vragen 

 

1. Gaat u het rapport ter beschikking te stellen van de raadsleden? 

2. Zo niet, waarom niet en hoe verhoudt zich dat met artikel 169 GW? Als 1 raadslid het 

rapport heeft kunnen inzien, dan is tav de andere raadsleden sprake van een 

kennisachterstand. Hoe ziet u dat in democratisch opzicht en hoe verhoudt zich dat tot het 

wettelijk ‘hoofdschap’ van de raad? 

3. Hoe kunnen de inwoners van Bloemendaal kennisnemen van het rapport? 

4. Vindt u dat de inwoners geen recht op informatie hebben?  Tijdens de raadsvergadering 

deelde u mede dat de uitkomst eerst in de Stuurgroep wordt besproken en dat pas 

wanneer de voorkeurvariant bekend is/gekozen is, de bevolking geïnformeerd wordt. Wat 

is er op tegen om de bevolking nu te informeren? Het Haarlems Dagblad heeft er al over 

geschreven. Waarom dan de bevolking in onwetendheid laten? 

5. Hebt u contact hierover (over het rapport) met leden van de Adviesgroep? Wat 

heeft/hebben leden van de Adviesgroep aan u bericht hierover (wij bedoelen de 

deelnemers aan die Adviesgroep afkomstig uit Bennebroek en Vogelenzang)? 

6. Het Haarlems Dagblad kent het rapport blijkbaar ook, gezien de artikelen in deze krant de 

afgelopen week. Bent u van mening dat het raar is dat de krant hierover bericht, terwijl 

raadsleden van niets weten? 

7. Wat is uw mening over de Hillegommer variant en de Middenvariant?  

8. Bent u net als ondergetekende van mening dat de feiten en de berekeningen in het rapport 

uitwijzen dat sprake zal zijn van een toename van verkeer op de Rijksstraatweg? 

9. Welk standpunt vertolkt u in de Stuurgroep en wat is de ambtelijke conclusie en het 

standpunt van het college van B&W hierover? 

10. Ondergetekende ziet dat er wordt toegewerkt naar de Hillegommer of de Middenvariant (de 

laatste kent een snelle en een minder snelle variant). Wat is het voordeel voor de inwoners 

van Bloemendaal van deze varianten? 

11. Welke inspraak hebben inwoners van Bloemendaal? Zo lang de Adviesgroep in beslotenheid 

werkt, is geen sprake van een democratisch proces want inwoners voelen zich niet 

vertegenwoordigd op deze wijze. Hoe gaat u dat oplossen? 

12. Welke compensatie gaat u inwoners van Vogelenzang en Bennebroek bieden voor hun 

verlies aan woongenot? 

13. Het rapport erkent dat de bereikbaarheidsproblemen niet in Bloemendaal liggen. Daar 

zitten de files niet. Waarom worden inwoners in deze gemeente geconfronteerd met de 

lasten? 

14. Wat zegt de buurgemeente Hillegom over het MER rapport? Wat is het standpunt van de 

gemeenteraad in Hillegom? 

15. De polders van Hillegom zijn cultuurhistorisch en landschappelijk van grote waarde. Die 

waarden gaan verloren met de aanleg van de Middenvariant en de Hillegommer variant. 

Hoe wordt natuur gecompenseerd? Beter nog: hoe voorkomt u dat deze natuur verloren 

gaat? Hoe maakt u zich sterk dat de polders worden behouden. Deze liggen weliswaar in 

Hillegom maar zij zijn voor de inwoners van Bennebroek ook belangrijk. De bebouwing in 

Bennebroek grenst aan de Oosteinderpolder en daarom willen wij weten wat u doet of wilt 

doen om te zorgen dat de natuur behouden blijft; 

16. Door de weg eerst aan te leggen tot aan de Rijksstraatweg/N208 (Hillegommer variant), 

wordt de indruk gewekt dat er in een later stadium alsnog sprake zal zijn van een 

doorgetrokken variant richting de N206. Hoe gaat u die vrees wegnemen? 

17. Hoe vindt de financiering van deze weg plaats? 
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18. Welke kosten krijgt Bloemendaal gepresenteerd? Mevrouw Post verklaarde dat elke 

gemeente moet bijdragen in de kosten van het onderzoek en de kosten van het project tot 

nu toe. Welke afspraken hebt u hierover gemaakt? 

19. Op welke wijze wordt het Mobiliteitsfonds betrokken bij dit project? Worden er middelen 

onttrokken aan dit fonds? Zo ja, wanneer en indien u van mening bent dat dat niet het 

geval is, kunt u dat dan schriftelijk garanderen dat de provincie geen beroep doet opdeze 

gelden? 

20. Kunt u ons laten zien welke meetgegevens/tellingen zijn gebruikt voor het MER onderzoek? 

 

Met vriendelijke groet, 

Fractie Hart voor Bloemendaal 

M. Roos-Andriesse 


